
Protokoll	  från	  Bjälborådets	  styrelsemöte	  	  
2015-‐03-‐05	  

Bjälbo	  Norrgård	  
	  

	  
Närvarande:	  
Fredrik	  Kåhlin,	  ordförande	  
Tove	  Kastberg,	  sekreterare	  
Kristin	  Henrysson,	  ledamot	  
Daniel	  Bladh,	  ledamot	  
Mats	  Granat,	  ledamot	  
	  
	  
§1	  Mötets	  öppnande	  
	  
Ordförande	  Fredrik	  Kåhlin	  hälsar	  välkommen.	  
	  
	  
§2	  Val	  av	  justerare	  
	  
Kristin	  Henrysson	  väljs	  till	  justeringsman.	  
	  
	  
§3	  Godkännande	  av	  dagordning	  
	  
Dagordning	  godkänns.	  
	  
	  
§4	  Föregående	  protokoll	  	  
	  
Genomgång	  av	  föregående	  protokoll.	  
	  
	  
§5.12.2	  Bredband	  
	  
Fredrik	  Kåhlin	  har	  varit	  i	  kontakt	  med	  Kenneth	  Hummelgren,	  ansvarig	  för	  
bredbandsfrågor	  i	  Mjölby	  kommun.	  Kenneth	  berättar	  att	  fiberutbyggnaden	  i	  Skänninge	  
har	  stannat	  upp,	  dels	  p.g.a.	  den	  höga	  kostnaden	  för	  själva	  utgrävningen,	  dels	  p.g.a.	  att	  
andra	  tekniker	  börjar	  ta	  delar	  av	  marknaden.	  Kenneth	  rekommenderar	  oss	  att	  vänta	  
med	  en	  ev.	  fiberutbyggnad	  och	  istället	  satsa	  på	  den	  radiolänk	  som	  byggs	  ut	  i	  området	  via	  
DJ	  data.	  Kenneth	  berättar	  även	  att	  om	  kostnaden	  för	  en	  fiberutgrävning	  överstiger	  en	  
viss	  summa	  gäller	  lagen	  om	  offentlig	  upphandling	  vilket	  kommer	  att	  innebära	  ett	  tyngre	  
administrativt	  arbete	  för	  projektet.	  	  
	  
Vi	  beslutar	  att	  vi	  meddelar	  Bjälboborna	  om	  hur	  läget	  i	  bredbandsfrågan	  ser	  ut	  via	  en	  text	  
på	  baksidan	  av	  inbjudan	  till	  grillkvällen.	  	  Ansvarig	  för	  detta	  blir	  Fredrik	  Kåhlin.	  	  
	  



	  
§5.12.11	  Information	  från	  Leader	  Folkungaland	  
	  
Inget	  nytt	  att	  tillägga.	  
	  
	  
§	  5.12.12	  Information	  och	  utskick	  från	  kommunen	  
	  

• Möte	  med	  kommunstyrelsen	  planeras	  till	  den	  29	  april	  hos	  Fredrik	  Kåhlin	  i	  gamla	  
skolan.	  

• Kontaktuppgifter	  till	  tjänstemän	  som	  arbetar	  med	  företagsrelaterade	  ärenden.	  
	  

	  
§5.12.14	  Bypasset.se/Facebook	  
	  
Protokollen	  från	  Bjälborådets	  styrelsemöte	  läggs	  numera	  ut	  på	  Bypasset.se	  
	  
Bjälborådet	  har	  en	  egen	  sida	  på	  facebook.	  
	  
Daniel	  Bladh	  ansvarar	  för	  att	  informera	  Bjälboborna	  om	  kompletteringstrafik	  för	  
gymnasieelever	  via	  facebooksidan.	  	  
	  
	  
§5.13.2	  Ombyggnation	  av	  kyrkan,	  uppdatering	  
	  
Inget	  nytt	  att	  tillägga.	  
	  
	  
§5.13.3	  Lekplats	  
	  
Vi	  beslutar	  att	  ställa	  frågor	  till	  våra	  kommunpolitiker	  på	  KSAU-‐mötet	  gällande	  
ansvarsfrågan	  och	  om	  huruvida	  rådet	  kan	  ses	  som	  en	  juridisk	  person	  eller	  inte.	  Därefter	  
tar	  vi	  beslut	  om	  hur	  vi	  ska	  gå	  vidare	  med	  frågan.	  
	  
	  
§5.13.4	  Skolskjuts	  
	  
Inget	  nytt	  att	  tillägga.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



§5.15.1	  KSAU-‐möte	  
	  
29/4	  18.00	  hos	  Fredrik	  Kåhlin	  i	  Bjälbo	  gamla	  skola.	  	  
	  
Punkter	  inför	  mötet:	  
	  
*	  Lekplats	  –	  kan	  Bjälborådet	  fungera	  som	  juridisk	  person?	  
*	  Bredband.	  
*	  Sophantering/återvinning.	  
*	  Kommunalt	  vatten/avlopp.	  
*	  Trafikövervakning	  vid	  50-‐sträckan.	  
*	  Turistväg.	  
*	  Övrigt.	  
	  
	  
§5.15.2	  Grillkväll	  2015	  
	  
Grillkvällen	  planeras	  till	  den	  29	  maj	  2015.	  
	  
	  
Ansvarsfördelning:	  
	  
	  
Fredrik	  Kåhlin	   ansvarig	  för	  utskriften	  av	  inbjudningarna	  samt	  inköp	  av	  

alkoholhaltiga	  drycker	  
	  
Nina	  Pettersson	   ansvarig	  för	  att	  ordna	  grilltunna	  
	  
Tove	  Kastberg	   ansvarig	  för	  inköp	  av	  tallrikar,	  glas,	  bestick,	  grillkol,	  

tändvätska.	  Ev.	  sponsring	  från	  Pågen	  samt	  
tipspromenad/kubb.	  

	  
Kristin	  Henrysson	   ansvarig	  för	  mat	  och	  dryck.	  Ev.	  kaffe	  och	  kaka.	  	  
Daniel	  Bladh	  
	  
Cajsa	  Peterson	   ansvarig	  för	  utdelning	  av	  inbjudan.	  	  
	  
	  
§5.15.3	  Nya	  medlemmar	  Bjälborådets	  styrelse	  
	  
Maria	  Båvius	  avsäger	  sig	  sitt	  uppdrag.	  
	  
Mats	  Granath	  hälsas	  välkommen.	  	  
	  
Vi	  diskuterar	  nya	  medlemmar/ändringar	  i	  Bjälborådets	  styrelse.	  	  
	  
	  
	  
	  



	  
§6.12.4	  Ekonomisk	  avstämning	  
	  
Kassör	  ej	  närvarande.	  
	  
Bygdepengen	  är	  emellertid	  sökt	  och	  beviljad.	  	  
	  
Idén	  om	  att	  byta	  bank	  väcks.	  Kassören	  får	  i	  uppdrag	  att	  undersöka	  om	  Vadstena	  
sparbank	  har	  bättre	  villkor	  än	  Swedbank.	  Kristin	  meddelar	  Nina.	  	  
	  
	  
§7	  Övriga	  frågor	  
	  
Idén	  väcktas	  om	  att	  ordna	  med	  promenadstråk	  i	  Bjälbo.	  Vi	  diskuterar	  frågan	  vidare	  vid	  
nästa	  möte.	  
	  
	  
§8	  Tid	  och	  plats	  för	  nästa	  möte.	  
	  
Den	  29	  april	  kl.	  18.00	  hos	  Fredrik	  Kåhlin	  i	  Bjälbo	  gamla	  skola	  träffar	  vi	  först	  
Kommunstyrelsens	  arbetsutskott	  för	  att	  sedan	  avsluta	  med	  ett	  kortare	  styrelsemöte.	  	  
	  
	  
§9	  Mötets	  avslutning	  
	  
Tack	  till	  Kristin	  Henrysson	  som	  ordnat	  med	  fika	  samt	  ett	  stort	  grattis	  till	  Daniel	  Bladh	  på	  
födelsedagen	  samt	  tillökningen	  i	  familjen.	  	  
	  
	  
	  
	  
………………………………………………	  
Tove	  Kastberg	  
	  
Sekreterare	  
	  

………………………………………………	  
Kristin	  Henrysson	  
	  
Justerare	  

	  



	  
	  
	  
	  
	  


